

Title (en)

Shutter with a parallelogram suspension as well as lower storage box, for a maintenance car with such a shutter

Title (de)

Verschlußklappe mit einer Parallelogramm-Aufhängung sowie Unterbaukasten für Servicefahrzeuge mit einer solchen Verschlußklappe

Title (fr)

Volet avec une suspension de type parallélogramme ainsi que boîte de rangement inférieure pour véhicule d'entretien avec un tel volet

Publication

EP 0730075 A1 19960904 (DE)

Application

EP 96101213 A 19960129

Priority

DE 19507523 A 19950303

Abstract (en)

The closure flap has at least one spring for support of the pivot movement and to hold the flap (3) in the end positions. The parallelogram suspension has two accommodation plates (9) on both sides of the closure flap for fixture to the side walls of the cell closed by the closure flap. Two parallelogram guides (5,6) are connected to the accommodation plates, of which the upper (6) is connected by a reinforcement bar. The accommodation plates are formed for fixture at a distance to the side walls of the cell. The lower parallelogram guide (5) and the spring (13) are linked to the outsides of the accommodation plates.

Abstract (de)

Verschlußklappe mit einer Parallelogramm-Aufhängung. Die Parallelogrammlenker (5,6) sind an beidseitig der Verschlußklappe (3) angeordnete Aufnahmeplatten (9) angelenkt. Eine Gasfeder (13) zur Unterstützung der Schwenkbewegung und zum Halten der Klappe (3) in den Endstellungen ist ebenfalls zwischen der Aufnahmeplatte (9) und einem der Parallelogrammlenker (6) angelenkt, so daß die Verschlußklappe mit ihrer Aufhängung eine in sich geschlossene Baugruppe bildet. <IMAGE>

IPC 1-7

E05D 15/46

IPC 8 full level

E05D 15/46 (2006.01); **E05F 1/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

E05D 15/46 (2013.01); **E05F 1/1292** (2013.01); **E05Y 2900/00** (2013.01); **E05Y 2900/146** (2013.01); **E05Y 2900/50** (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] DE 8900302 U1 19890706
- [DY] DE 8800293 U1 19880331
- [DA] DE 9400568 U1 19940303 - STELTEMIEIER GMBH [DE]
- [A] DE 4103651 C1 19920806

Cited by

AT502937B1; CN113700387A; DE202018102087U1; EP1925771A3; US8082629B2; US7794028B2; EP1523907A2

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0730075 A1 19960904; **EP 0730075 B1 19991020**; AT E185873 T1 19991115; DE 19507523 C1 19960814; DE 59603386 D1 19991125

DOCDB simple family (application)

EP 96101213 A 19960129; AT 96101213 T 19960129; DE 19507523 A 19950303; DE 59603386 T 19960129